
Zápisnica napísaná z prvého zasadnutia 

OZ zo dňa 11.2.2015 

  

Zasadnutia otvoril a viedol starosta obce Ing.Ján Borovský. Zasadnutia sa zúčastnili všetci 
poslanci, hlavná kontrolórka, referentka obce a hostia. 
  
Program: 
1./ Otvorenie 

2./ Určenie overovateľov zápisnice 

3./ Ponuka na odkúpenie bytovky zo strany fy Peppers reality, s.r.o. 
4./ Prejednanie žiadosti o poskytnutie dotácie OZ Komanička 

5./ Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2015 

6./ Návrh rozpočtu na rok 2015 

7./ Správa o vykonaní kontrolnej činnosti za rok 2014 

8./ Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov starostu obce - 
predloženie 

9./ Rôzne 

10./ Diskusia 

11./ Záver 
  
2./Určenie overovateľov zápisnice - p. Švec, p. Hvasta 

3./Ponuka na odkúpenie bytovky zo strany fy Peppers reality s.r.o - starosta 
informoval prítomných o ponuke firmy, ktorú firma zaslala emailom každému poslancovi. V 
tomto bode ostáva v platnosti pôvodné uznesenie. Z uvedeného vyplýva, že bytový dom obec 
nekupuje. 
4./Prejednanie žiadosti o poskytnutie dotácia OZ Komanička - starosta obce prečítal 
prítomným žiadosť o dotáciu OZ Komanička, kde sa v žiadosti uvádza suma 2000.-€. 
V  rozpočne na rok 2015 je pre folklórny súbor rozpočtovaná suma 1000.-€. Po krátkej diskusii 
starosta navrhol postupovať v zmysle rozpočtu a v druhom polroku 2015 sa prehodnotí ďalšia 
dotácia v hodnote 1000.-€ . 

9. Navrhovateľ:      Čonka 

  
Hvasta Loča Serbin Štefanko 

Jaroslav 

Štefanko 

Juraj 
Švec 

  

Zodpovedný: Ing. 
Borovský 
Ján 

za x x x x x x x 

Termín:   proti               

Podpis  starostu   zdržal 
sa 

              

Poslanci OZ schvaľujú odmenu OZ Komanička vo výške 1.000.-€, s tým že ďalšia dotácia sa 
prehodnotí v druhom polroku . 

  
5./Stanovisko hlavnej kontorlórky k návrhu rozpočtu na rok 2015 - hlavná 
kontrolórka obce predniesla stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2015 a doporučila prítomným 
poslancom rozpočet schváliť. Poslanci zobrali uvedené na vedomie. 
6./Návrh rozpočtu na rok 2015 - poslanci dostali návrh rozpočtu v emailovej forme. Po 
krátkej diskusii schválili návrh rozpočtu. Vzhľadom k tomu, že tabuľky rozpočtu nie sú pre 
laikov zrozumiteľné je potrebné ich prepracovať na zrozumiteľný formát. 
  

10. Navrhovateľ:      Čonka 

  
Hvasta Loča Serbin Štefanko 

Jaroslav 

Štefanko 

Juraj 
Švec 

  

Zodpovedný: Ing. 
Borovský 
Ján 

za x x x x x x x 

Termín:   proti               



Podpis  starostu   zdržal 
sa 

              

Poslanci OZ schvaľujú návrh rozpočtu na rok 2015. 

  
7./ Správa o vykonaní kontrolnej činnosti za rok 2014 -  hlavná kontrolórka obce 
prečítala správu o kontrolnej činnosti za rok 2014. Uvedené zobrali prítomní poslanci na 
vedomie. 
8./ Oznámenie funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov starostu obce 
- starosta predložil poslancom uvedený doklad komisii - poslanci  - Švec, Štefanko Juraj, 
Serbin. 
9./ Rôzne - 

- starosta obce informoval prítomných o budovaní kanalizácie. Kanalizácia v časti obce Veľký 
Ruskov je ukončená a v celej šírke aj skolaudovaná. V Malom Ruskove je zrealizovaný výtlak. 
- ďalej informoval o podaní žiadosti na rekonštrukciu Materskej školy. Výsledok zatiaľ 
nevieme. 
- informoval aj o ďalšej žiadosti na riešenie zberného dvora, ako aj o vypracovaní 
projektu na multifunkčné ihrisko. 
- v ďalšom informoval o sídlisku v Malom Ruskove, pod pracovným názvom "Lúčky". 
- starosta obce oboznámil poslancov o žiadosti o osobné auto z vyradeného majetku Polície 
SR. Je podpísaná zmluva, už sa čaká len na prepis technického preukazu. 
- ďalej starosta informoval o úvahe podania žiadosti na individuálne potreby obce - 
rekonštrukica OcÚ. 
- bola podaná informácia aj o pozemkových úpravach - spoločné zariadenia. 
- starosta ďalej informoval aj o pokračovaní na zníženie kriminality v obci - Kamerový systém 

- a tak tiež podal info o Dni obce  s termínom 29.8.2015. 
-Starosta obce informoval aj o prebierku lipového porastu na cintoríne a v lesíku. Poslanci sa 
zhodli na to,že je potrebné osloviť záujemcov z obce a potom firmu, ktorá pred časom robila 
v obci prebierku. 
Za - 7 poslancov 

10./ Diskusia - poslanci Malého Ruskova opätovne požiadali starostu obce o zabezpečenie 
vyčistenia potoka Drahňovec od nánosov konárov, bahna a iných nečistôt od cintorína až po 
koniec obce, z dôvodu ohrozenia života a majetku obce v prípade povodní. V tejto súvislosti 
starosta obce navrhol, aby spolu s poslancami z časti Malý Ruskov navštívili riaditeľku Povodia 
Bodrogu a Hornádu a zároveň zaslali aj otvorený list. 
11./ Záver - keďže zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky, starosta poďakoval 
prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 
Overovatelia : 
- Švec - ................................................ 
- Loča - ............................................... 
 


